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Od : E-URZAD <e-urzad@umz.zgierz.pl> 
Temat: Fwd: Oświetlenie ul. Kamińskiego 

Do : Biuro Obsługi Urząd Miasta Zgierza <bok@umz^ 
DW : Adam Kwiatkowski <akwiatkowski@umz.zgierz.p^ 
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Od:' 
Do: "E-URZAD" <e-urzad@umz.zgierz.pl>, "Przemysław Staniszewski" 
<pstaniszewski@umz.zgierz.pl> 
Wysłane: środa, 7 maja, 2025 20:59:04 
Temat: Re: Re: FWD: FWD: Oświetlenie ul. Kamińskiego 

Do Rady Miasta i Urzędu Miasta Zgierz 

Dzień Dobry, 
Szanowni Państwo 
w ślad za poniższymi corocznie składanymi prośbami, 
w imieniu mieszkańców ul. Kamińskiego ponawiam prośbę o oświetlenie naszej ulicy, 
chociaż oświetleniem zasilanym na baterie słoneczne. Aktualnie, już ponad drugi rok, na 
skutek trwających prac remontowych w ulicy Jabłoniowej i Krętej, ruch drogowy został 
ęrzekierowany na otwarty,przebity łącznik przez Rataja, Kamińskiego do ulicy 
Świętojańskiej. Natężenie jeżdżących po tym łączniku przez cały dzień i noc aut wzrosło 
o kilkaset procent, co rujnuje stan drogi szutrowej i zwiększyło mieszkańcom poziom 
hałasu, kurzu i niebezpieczeństwo poruszania się przy naszych domach, wśród 
przejeżdżających ze znaczną prędkością aut i to po ciemku. 
Uzupełnienie oświetlenia chociaż o 1 latarnię, przy zrealizowanym już oświetleniu w 
ulicach bezpośrednio sąsiadującym od ul.Świętojańskiej lub ul.Rataja, wydaje się 
niezbyt trudne i w granicach budżetu Zgierza. Przydałoby się również wyciąć 
narastające trawy i krzaki, które szybko stają się drzewami rosnącymi w naszych 
granicach bez możliwości ich usunięcia, i dobrym schronieniem wieczorami i nocami dla 
podejrzanych spotkań "towarzyskich lub biznesowych". Nasza ulica jest omijana celowo 
czy tylko przypadkiem jako mała, bez celebrytów, bez włodarzy, i dlatego Zgierz uważa 
nas za gorszych? Czy no to również już nie wystarczają nasze podatki? 

Ponawiamy prośbę o jak najszybsze uzupełnienie oświetlenia i umniejszenie 
niebezpieczeństw, i wykluczenia cywilizacyjnego, mediowego mieszkańców naszej ulicy, 
bo już wielokrotnie obiecywał nam Prezydent wraz z Radnymi bezzwłoczne wpisanie 
naszych potrzeb do budżetu. 

z poważaniem 
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W dniu 2022-10-20 18:29:56 użytkownik napisał: 

Do Rady Miasta i Urzędu 
Miasta Zgierz 
Dzień Dobry, 
w nawiązaniu do corocznie składanych próśb, 
1. w imieniu mieszkańców ul. Kamińskiego ponawiam prośbę o oświetlenie naszej 
ulicy, chociaż oświetleniem zasilanym na baterie słoneczne, 
2. oraz wnoszę o uporządkowanie i wyrównanie łącznika pomiędzy ulicą Kamińskiego 
a Świętojańską, która po poprzecznym jego przekopaniu dla przeprowadzenia linii, 
posiada coraz głębsze dziury i wgłębienia, co coraz bardziej utrudnia bezkolizyjny i 
bezpieczny przejazd. 

Dzień Dobry, 

W nawiązaniu do corocznych wniosków, w imieniu mieszkańców ulicy 
Kamińskiego ponawiam wniosek o rozprowadzenie oświetlania na naszej 
ulicy. 
Jednocześnie w związku z ociepleniem, podwyższeniem temperatury na 
łączniku pomiędzy ulicą Świętojańską i Rataja powstają ogromne roztopy i 
koleiny, dziury uniemożliwiające bezpieczny przejazd oraz dojazd do posesji 
mieszkańców nie tylko ulicy Kamińskiego, Rataja i Świętojańskiej. Wbrew 
pozorom ten łącznik jest bardzo eksploatowany przez wiele aut, w tym duże 
auta ciężarowe. Aktualnie samochody zatapiają się tu nawet, wnoszę o 
uporządkowanie chociaż np. poprzez zasypanie tłuczniem. 
Ponadto ponawiam o usunięcie i wycięcie coraz większych drzew z tego 
łącznika: drzew nadmiarowych i niepotrzebnych, zagrażających 
bezpiecznemu przejazdowi. 

W dniu 2020-07-14 21:56:40 użytkownik; napisał: 

Do Urzędu Miasta Zgierza, 

W nawiązaniu do corocznie od 2011roku składanych podań, 
ponownie w imieniu mieszkańców ulicy Kamińskiego wnoszę o 
uzupełnienie oświetlenia w naszej ulicy. Aktualnie jest ta inwestycja 
bardzo ułatwiona i jej koszt jest już znacznie niższy bo doprowadzono 
już oświetlenie do sąsiadującej ulicy Świętojańskiej. Na kiedy 
możemy zostać uwzględnieni w budżecie? 

z poważaniem 

W dniu 2021-02-22 17:09:18 użytkownik napisał: 

Do Urzędu Miasta Zgierz 
Do Rady Miasta Zgierz, 
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Jednocześnie wnoszę o uporządkowanie zarośniętych poboczy w ulicy 
i okolicach. Trawy porosły już tu tak wielkie, że nie widać nawet 
ciężarówek dojeżdżając do skrzyżowań ulic. A w tych trawach 
porozsiewały się drzewa, które wrastają w pas drogowy, i ulice są już 
tak wąskie, że może nimi jak na jednokierunkowej przejechać tylko 
jedno auto. Szczególnej uwadze dla wyrównania dziur i 
uporządkowania: wykarczowania krzaków i drzew, polecam łącznik 
pomiędzy Świętojańską i Rataja, który stał się kryjówką dla 
podrzucanych śmieci i nocnych spotkań towarzyskich podejrzanych 
osób. Od samego początku zgłaszam, aby te drzewa wyciąć razem z 
trawą, a nie wiem dlaczego je omijacie, bo one tylko przeszkadzają -
w jeździe samochodami, a jesienią nie ma kto sprzątnąć liści, które z 
nich lecą w większości na nasze działki. 

W dniu 2015-07-23 20:27:31 użytkownik 
> napisał: 

Do 
Prezydenta Miasta Zgierz 

oraz 
Do Rady 

Miasta Zgierz 

W nawiązaniu do wcześniejszej korespondencji, na którą 
dotąd nie otrzymałem odpowiedzi, ponownie wnoszę o 
wyjaśnienie: 
W związku z wielokrotnie składanymi przez tut. mieszkańców 
podaniami w 2011, 2012, 2013 i 2014roku o oświetlenie 
zamieszkałej ulicy Kamińskiego, proszę o wyjaśnienie 
zasadności odmowy w kontekście właśnie realizowanego 
rozprowadzania oświetlenia na niezamieszkałej i mało 
użytkowanej ulicy Radosnej. Realizacja prowadzona jest tam 
na odcinku pozbawionym zabudowań i prowadzi w nieużytki i 
pola? Komu ma służyć taka niegospodarność? Na osiedlowej 
ulicy, z której korzystają i zamieszkują m.in. łożący na 
utrzymanie Miasta Zgierza podatnicy mają być egipskie 
ciemności i dziury, a nowe szutrowe ulice otrzymują 
oświetlenie z którego jeszcze długo nikt nie skorzysta? Na 
jakiej podstawie zatwierdzono tę inwestycje? W czyim to 
interesie? 
może błędnie, ale nasuwają się pytania czy to decyzje 
"towarzysko-kumoterskie"? czy działkę ma tam kogoś bliski 
znajomy i będzie mieć bardziej komfortowe warunki niż 
pozostali mieszkańcy tej okolicy? 

Ponawiam podanie o oświetlenie ulicy Kamińskiego i proszę o 
przedstawienie terminu, kiedy takowa inwestycja będzie w 
końcu zrealizowana? 
Polecam uwadze ten problem Urzędowi Miasta i Radzie 



Zimbra 

Miasta. 

W dniu 2015-03-11 21:30:11 użytkownik 
• napisał: 

Nawiązując do wcześniejszej korespondencji: 
Ponownie polecam uwadze wyrównywanie ulic 
gruntowych na Proboszczewicach - szczególnie ul. 
Kamińskiego. Przejechanie równiarką powoduje tylko 
zerwanie nawierzchni i powiększenie dziur. Ulice po 
zdarciu nawierzchni stają się tylko coraz głębszym 
wąwozem, które przy opadach stają się korytem 
rzeki. Powoduje to jedynie zwiększenie się różnic 
poziomów między posesjami a ulicą. Zdecydowanie 
należy uzupełnić wybraną równaniem nawierzchnię 
chociaż dużą ilością tłucznia, który z kolei powinien 
zostać ubity walcem drogowym. 
Cieszy, że zaczyna Miasto myśleć o cywilizowaniu i 
oświetleniu naszego osiedla, ale dlaczego chcecie 

i oświetlić ulicę Radosną na której dopiero 
sprzedajecie pod zabudowę działki, a nie te na 
których od lat stoją zamieszkałe domy. Moje pisma w 
imieniu mieszkańców, powielane od wielu lat wnioski 
o oświetlenie ulicy Kamińskiego, wciąż pozostaną bez 
realizacji? Wokół ul Radosnej obecnie wiele się 
dzieje: utworzono i utwardzono drogi pomiędzy nowo 
wydzielonymi działkami? wycinanie chwastów i drzew 
samosiejek? Dobrze, że coś się dzieje, ale dlaczego 
nie realizujecie również tych działań na terenach 
zamieszkałych, na które zgłaszamy zapotrzebowanie? 
Drzewa rosnące w pasach ulic nie wycinane od razu, 
są teraz zbyt duże do łatwej wycinki? 
Niepokojące jest to, że Proboszczewice są ciągle w 
niesprzyjającej sytuacji: niewiele dzieje się tu 

i inwestycji bo dotąd Prezydentem była osoba 
mieszkająca na Proboszczewicach i nie mogliśmy 

| liczyć na nic, aby nie padło podejrzenie, że Pani 
| Prezydent kieruje roboty wokół "własnego domu". 

Teraz mamy natomiast pecha bo Prezydentem nie 
| jest mieszkaniec Proboszczewic i przenosi 

zatwierdzone w budżecie środki na inne dzielnice. 

Do Urzędu Miasta Zgierza 
oraz 

Rady Miasta Zgierza 
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Czy w Radzie Miasta nie mamy żadnych obrońców? 

W dniu 2015-02-03 09:46:47 użytkownik1 

i < . !> napisał: 
l i W odpowiedzi na Pana e-maila z dnia 

12.01.2015r. uprzejmie informujemy, że przy 
sprzyjających atmosferycznych nawierzchnia 
ulicy zostanie wyrównana, a w przypadku 
konieczności dodatkowo utwardzona tłuczniem. 
Ponadto "łączniki" pomiędzy ul. 
Kamińskiego, a ul. Świętojańską i ul. Rataja 
zostaną utwardzone również tłuczniem. 
Jednocześnie informujemy, że w propozycjach do 
planu na 2015r. ujęta została budowa oświetlenia 
w ul. Radosnej. Zatwierdzenie w/w 
propozycji jest w gestii Radnych Miasta Zgierza. 

| Ponadto informujemy, że zostały podjęte 
działania w sprawie opracowania dokumentacji 
na budowę przejścia od strony Proboszczewic 
na dworcu Zgierz-Północ. Na powyższe prace 
posiadamy zabezpieczone środki finansowe. 
Jednak rozpoczęcie prac projektowych warunkuje 
otrzymanie od właściciela działek tj. PKP prawa 
do dysponowania nieruchomością na cele 
budowlane. 

Z poważaniem: 

I Zastępca Naczelnika Wydziału 
Adam Kwiatkowski 




